



PROTOKOLL

Protokoll fört vid styrelsesammanträde i Västerås 2022-05-08.

Plats: Bridgelokalen Ånghammargatan 6 Västerås

Tid: 16.00-18.40

Närvarande: Birgitta Samuelsson

Lennart Ekholm

Elisabeth Stanley

Per-Åke Jansson

Bo Wiker

Lars Gustavsson

Frånvarande: Ulf Sundberg

Anders Dahlström

Steven Sjöberg

1. Mötets öppnande.

Ordförande Birgitta Samuelsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Val av sekreterare.

Lennart Ekholm valdes till möttesekreterare

3. Ekonomi:

Det ekonomiska läget är mycket bra, saldot är knappt 120000 kr inklusive ruterkontot.

Smedstadens återbetalning på 300 kr har ännu inte inkommit, Per-Åke påminner klubbens kassör att fixa detta omgående.



PROTOKOLL

Vi hade en diskussion om hur DM-Individuellt ska redovisas.

BESLUT: Att till nästkommande år ska en ekonomisk redovisning göras för att visa hur pengarna har hanterats.

4. Tävlingar:

Vi summerade verksamhetsårets tävlingar och konstaterade en nedgång i antalet deltagare, dels pga pandemin och dels på att alla spelare blir allt äldre. 2 tävlingar fick ställas in.

BESLUT: Att inga sanktionsavgifter tas ut det kommande verksamhetsåret.

En motion hade inkommit gällande Mälarrallyt och dess regelverk.

BESLUT: Att tillstyrka den första att-satsen.

Att begära ett förtydligande på den andra att-satsen

Att avslå den tredje att-satsen men hänvisning till Förbundets regelverk.

Vi sonderade vilka klubbar som spelar under sommaren och på vilka dagar och tider.

BESLUT: Att Lars kontaktar klubbarna samt gör en sammanställning som läggs upp på hemsidan.

Bruksringen som omfattar de flesta klubbarna i Distriktet diskuterades.

På ett kort möte den 7:e maj under årets tävling **BESLUTADES** att Per-Åke ska skriva ett dokument som reglerar vad som gäller antal priser, prisnivåer, representationsregler o. dyl. När detta är klart och godkänt av deltagande klubbar ska det arkiveras som PDF under "protokoll" på Distriktets hemsida.

Spelprogram 2022-2023: Per-Åke hade gjort ett bra utkast som vi pratade runt och gjorde några smärre korrigeringar i. Per-Åke renskriver och skickar till alla för korrekturläsning, sedan läggs det upp på hemsidan.



PROTOKOLL

5. Utbildning:

TI-utbildningen den 15:e maj har hittills endast 3 anmälda, vi hoppas och tror på 3 st till från Arboga. (Birgitta kollar upp detta).

Till ruterutbildningen fick vi ingen kursledare nu i vår, men vi gör ett nytt försök i slutet av augusti.

BESLUT: Att Elisabeth ansvarar för detta.

Till SBF:s bridgelärarseminarium den 15:e maj är 4 st anmälda från Distriktet.

6. Kommunikation/information:

Elisabeth informerade från möte med Johan Grönkvist på förbundet.

Man pratade bla om DM-tävlingarna och föreslog att ha en "ambassadör" för varje "gren".

BESLUT: Att Elisabeth propagerar för Dam-DM, Birgitta för Mixed, Per-Åke för Veteran, alla för Lag, samt att Birgitta tillfrågar Anders om Open.

Mälarrallyt är avslutat med Lars Lundgren som segrare.

BESLUT: Att Per-Åke skriver en Nyhet om detta på hemsidan och bifogar hela resultatlistan.

7. Övriga frågor.

Birgitta informerade kort om rekryteringskedjan och Per-Åke har accepterat att vara kontaktperson gentemot Förbundet.

Kommande årsmöte diskuterades och vi kom fram till följande:

BESLUT: Årsmötet hålls den 12:e november kl 10.00 i bridgelokalen i Västerås, Ånghammargatan 6-8. Motioner ska vara inlämnade senast den 15 september. Lars och Lennart kontaktar valberedningen om detta.

Distriktsträffen genomförs den 4-5 november i Örebro, till nästa möte tänker vi över om vi har frågor vi vill lyfta där.



PROTOKOLL

Sida 4 av 4

Ett Teamsmöte med representanter från Förbundet kommer att hållas den 24/5 kl 15.00, från oss deltar: Birgitta, Lennart, Elisabeth och Per-Åke.

Per-Åke informerade om att Torshälla kommer att lägga ner sin klubb och medlemmarna flyttar till andra klubbar, allt är troligen klart till hösten.

8. Nästa möte:

Nästa möte äger rum den 18:e september kl 16.00 i Västerås.

Då ska vi behandla ärenden och dokument till årsmötet så det är bra om det finns utkast till: Verksamhetsberättelse, budget och ekonomiskt utfall, verksamhetsplan samt dagordning.

9. Avslutning:

Birgitta tackade alla för ett bra och väl förberett möte!

Lennart Ekholm
Sekreterare

Birgitta Samuelsson
Ordförande